
Аннотация 

На магистерскую диссертацию Кузина Павла Евгеньевича на тему: 

«Использование цифровых технологий на уроках истории у обучающихся 

организаций среднего профессионального образования».  

Магистерская диссертация Кузина П.Е. посвящена поиску оптимальных 

цифровых технологий, которые можно использовать на уроках истории у 

обучающихся организаций среднего профессионального образования; 

возможности их применения в условиях образовательного процесса в СПО с 

учетом: материально-технической базы таких учреждений, адаптации рабочих 

программ по дисциплине «История»; психолого-возрастных особенностей 

студентов. 
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Аnnotation 

For the master's thesis of Kuzin Pavel Evgenievich on the topic: "The use 

of digital technologies in history lessons for students of organizations of 

secondary vocational education." 

Master's thesis Kuzin P.E. is dedicated to finding lessons on optimal 

digital technologies that can be conducted on the history of students in 

organizations of secondary vocational education; the possibility of their 

application in the conditions of the educational process in SVE, taking into 

account: the material and technical base of such applications, adaptation of 

work programs in the discipline "History"; psychological and age 

characteristics of students. 
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